

[View this email in your browser](#)



English below

Webinaires d'information - Faites accréditer ou agréer votre diplôme par la FEDE !

Afin de maintenir le lien au plus près des écoles, la FEDE organise des webinaires pour présenter ses activités et ses services aux écoles qui sont déjà membres ainsi qu'à celles qui souhaiteraient nous rejoindre.



Jeudi 17 décembre 2020 – 9h30

Thème abordé durant cette session : L'accréditation FEDE

Renforcez le rayonnement international de vos titres avec l'accréditation de la FEDE.

Via la **procédure d'accréditation**, la FEDE transforme votre **diplôme ou certificat d'école en diplôme européen FEDE** bénéficiant des normes européennes des crédits ECTS et porteurs des valeurs européennes. Les diplômes européens FEDE sont internationalement reconnus et permettent aux lauréats de rejoindre le prestigieux réseau mondial des alumni FEDE. **Nous vous guidons dans les étapes successives de construction d'un diplôme européen accrédité** et dans le processus d'élaboration de son référentiel.

Diplômes européens proposés : Certificat, Foundation Degree, Bachelor, Mastère, MBA.

Jeudi 17 décembre 2020 – 10h00

Thème abordé durant cette session : L'agrément FEDE

L'**agrément FEDE atteste de la qualité et de l'excellence académique des enseignements dispensés**, d'une innovation pédagogique et d'un savoir-faire technique répondant aux exigences du terrain. **Il permet de dispenser une formation auditée et validée par une institution indépendante supranationale**, de promouvoir des formations professionnelles couvrant des domaines très spécifiques tout en s'appuyant sur la notoriété internationale de la FEDE, et d'attirer de nouveaux publics.

Informations pratiques :

- Plateforme **Bluejeans** (pensez à créer votre compte gratuit)
- Durée : **30 minutes**
- Inscription obligatoire : morgane@fede.education
- La FEDE adresse le mot de passe et le lien à tous les inscrits

Animateurs FEDE : Bora YEON et David COUSY.

Information webinar: Have your qualification

approved or accredited by the FEDE!

In order to keep in regular contact with our educational institutions, the FEDE organises webinars where we present our activities and the services we offer. Both existing FEDE members and institutions interested in joining the FEDE are welcome to attend.



Thursday 17 December 2020 at 9.30 a.m.

Topic of session: FEDE accreditation

Boost the international visibility of your qualifications via FEDE accreditation.

The FEDE accreditation procedure allows you to transform your institution's degree or certificate into a FEDE European qualification that carries European ECTS credits and promotes European values. FEDE European qualifications are internationally recognised and give graduates access to the FEDE's prestigious network of international alumni. **We will guide you through the various stages of building an accredited European degree** and producing the associated teaching guidelines.

European qualifications available: Certificate, Foundation Degree, Bachelor's, Master's, and MBA.

Thursday 17 December 2020 at 10.00 a.m.

Topic of session: FEDE Approval

FEDE Approval is proof of a high-quality and academically excellent programme, innovative teaching and training in skills that correspond to professional and job market needs. Approval shows that an institution's programme has been audited and approved by an independent, supranational organisation. Thanks to the FEDE's international reputation, Approval also helps to draw attention to professional programmes in highly specific subject areas and to attract new types of student.

Practical information:

- Platform: Bluejeans (you will need to create a free account)
- Duration: 30 minutes
- Registration is required: morgane@fededucation
- The FEDE will send a link and password to all registered participants

FEDE webinar leaders: Bora Yeon and David Cousy



Copyright © 2020 FEDE, All rights reserved.

Our mailing address is:

morgane@fededucation

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).